



校長先生 / 女士：

參加 SDGs 學生大使網上學習先導計劃

聯合國全體成員國在 2015 年通過了可持續發展目標 (SDGs)，致力消除貧窮、減少不平等，並希望在 2030 年之前建立更和平及繁榮的社會。SDGs 亦稱為全球目標 (Global Goals)，呼籲各界採取行動，共同創造一個可持續發展的世界。為促進可持續發展目標的實踐，聯合國兒童基金香港委員會 (UNICEF HK) 開展「 SDGs 學生大使網上學習先導計劃」，提供 SDGs 網上學習課堂和實踐行動，鼓勵學生隨時隨地自主學習，培育青少年成為 SDGs 學生大使，透過行動為 SDGs 出一分力。

UNICEF HK 現誠意邀請 貴校參與是項計劃，歡迎中一至中六學生參加，每所學校可提名 100-240 名學生。有關活動詳情可瀏覽(<https://elearn.unicef.org.hk>)。



隨函附上計劃簡介 (附錄一) 、學校報名程序 (附錄二) 及學校同意書 (附錄三) 以作參考。如 貴校有意提名學生參加計劃，請於 2026 年 3 月 16 日或之前填妥「學校同意書」及「登記學生名單」並以電郵提交至 edu@unicef.org.hk 。

貴校的支持及參與對本計劃的推行極為重要，我們希望能與 貴校攜手，推廣聯合國可持續發展目標，讓更多學生認識及關心世界議題。

如對本計劃有任何查詢，歡迎致電 2836 2935 或電郵至 edu@unicef.org.hk 與郭小姐聯絡。

聯合國兒童基金香港委員會 謹啟
2026 年 1 月 29 日



29 January 2026

Dear Principal,

SDGs Student Ambassadors eLearn Pilot Scheme

Adopted by all United Nations Member States in 2015, the Sustainable Development Goals (SDGs) aim to end poverty, reduce inequality, and establish more peaceful and prosperous societies by 2030. Also known as the Global Goals, the SDGs are a call to action to create a sustainable and inclusive world.

To translate the SDGs into action, the Hong Kong Committee for UNICEF (UNICEF HK) is launching the SDGs Student Ambassadors eLearn Pilot Scheme. Through online lessons and practical actions on the eLearn platform, the Scheme encourages self-directed learning anytime, anywhere, and empowers teenagers to become SDGs student ambassadors, enabling students to take action to contribute to Sustainable Development Goals.

UNICEF HK sincerely invites your school to participate in the scheme. Schools are welcome to nominate **Secondary 1 to 6 students**. Each school may nominate 100-240 students. For details of the Scheme, please visit (<https://elearn.unicef.org.hk>).



Enclosed please find the Scheme Introduction (Appendix 1), School Registration Procedure (Appendix 2) and School Consent Form (Appendix 3). Schools are welcome to nominate students for the Scheme by submitting the completed **School Consent Form** and **Student Registration List** to edu@unicef.org.hk by **16 March 2026**.

Your school's support and participation are essential to the success of the Scheme. We look forward to working hand in hand with your school to promote the United Nations Sustainable Development Goals and to raise students' awareness and concern about global issues.

For enquiries, please contact Ms Kwok at 2836 2935 or edu@unicef.org.hk.

Yours sincerely,
Hong Kong Committee for UNICEF